
Protokół Nr XXXVl1/20] 7
z XXXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 26 września 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:10 otworzyła XXXVll
sega Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. W sposób szczególny
powitała Panią Monikę Gromadzińską-Miszczak, nową Dyrektor Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Pruszkowie i poprosiła o powiedzenie kilku słów o sobie.

Monika Gromadzińska-Miszczak, Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej
w Pruszkowie przedstawiła swoją dotychczasowa karierę i powiedziała o swoich planach
dotyczących poradni.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska oświadczyła, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały
30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad. 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że koląnym punktem
są Wnioski do porządku obrad. ' ' '

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wmoski do porządku.

]:11ś2p911Qwą!!x 12Qtządek obrad.

1. otwarcie XXXVll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XXXV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy ńinansowd

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-402/17/.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-403/17/.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia
badania sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2017 oraz
przedłożenia sprawozdania z badania /BRZ-404/17/.

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu
w 2017 roku dla Powiatu Pmszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie
o rehabilitacji zawodowej i społeczną oraz zatmdnianiu osób niepełnosprawnych
WRZ-405/t7/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BRZ-406/17/.

10. Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynarŃnej na terenie województwa
w roku 2016 /BRZ-408/17/.

ll. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pruszkowie o stanie
bezpieczeństwa sanitamego powiatu pruszkowskiego w 2016 roku /BRZ-409/17/.
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12. Informacja Nr 30/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pmszkowskiego
od 1 8 sierpnia 2017 roku do 14 września 2017 roku /BRZ-407/17/.

13. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
14. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
15. Zamknięcie obrad.

w okresie

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu zgłosił wniosek o wniesienie do porządku
obrad dwóch punktów:

1. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatową nr 3113W
-- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej kategorii
/BRZ-413/17/,

2. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 4118W

-- ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej dotychczasowej kategorii BRZ-414/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek

o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie. pozbawienia
odcinka drogi powiatowej nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jel
dotychczasowej kategorii/BRZ-413/17/, jako punktu IO.

Wyniki glosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer9 Ewa Borodzicz, Zdzislaw Brzeziński, Mirosław
Chmiele)vski, Maria Cybulska, Stanislaw Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

'24ZA

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt lO /'oć#ęcie uc/zHaO w sprawie pozóau,lenfa odcinka drogi powiarowq
nr 3113W-- ut. Targowej w Opaczy Małą, gmina Michałowice jej dotychczasoa'ej kategorii
/BRZ- 413/1 7/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie.pozbawienia
odcinka drogi powiatowej nr 4118W -- ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej
dotychczasowej kategorii BRZ-414/17/, jako punktu ll.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wvnikijmienne:
ZA (24)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
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Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimasze)cska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt ll /'oć#ęc/e uchu,ab w spraw/e pozbau,/en/a odćfn4a ćó'ogipow/a/owcy
nr 3118W ul. Bohaterów- Wolności w Piastou'ie jej dotychczasowej kategorii BRZ-414/1 7/.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił wniosek o wniesienie
do porządku obrad trzech punków:

1. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-410/17/,
2. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-411/17/,
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-412/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-410/17/, jako punktu 12.

Wyniki glosowania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: l

Wyniki imienne:
ZA (23)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur świercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (1)
Stanisław Dymura

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 1 2 Poć#ęc e złc/zwać w spraw/e /ozpab'zen/a skarg/ /B.RZ-4/0r/ Z/l

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-411/17/, jako punktu 13.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki imienne:
ZA (24)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
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Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Goloś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowski, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 13 Poć#ęc/e złc/zu,ab w spraw'ie rozpad'zen/a skarg/ /B.RZ-4//// 77.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wmosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi
/BRZ-412/17/, jako punktu 14.

Wyniki glosQWś!!!!ą
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU 0

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

ZA (24)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt 14 Poć#ęc e złc/zwać w spraw'ie rozpad'zen/a skargi /B.RZ.4/2// 7Z

Numeracja punktów zmieniła się odpowiednio

Porzadek obrad XXXVll sesji DO zmianach:
1. otwarcie XXXVll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXV sagi Rady Powiatu Pmszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowo

Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-402/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-403/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia
badania sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2017 oraz
przedłożenia sprawozdania z badania /BRZ-404/17/.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu
w 2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizaqę zadań określonych w ustawie

6

7

8
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o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych
/BRZ-405/17/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BRZ-406/17/.

lO.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice ją dotychczasową
kategorii /BRZ-413/17/.

ll.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 4118W - ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej dotychczasowej kategorii
/BRZ-414/17/.

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-410/17/.
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/13RZ-411/17/.
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-412/17/.
15. Sprawozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaryjnej na terenie województwa

w roku 2016 /BRZ-408/17/.
16. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pruszkowie o stanie

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu pruszkowskiego w 2016 roku /BRZ-409/17/.
17. Informacja Nr 30/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie

od 18 sierpnia 2017 roku do 14 września 2017 roku /BRZ-407/17/.
18. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
19. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
20. Zamknięcie obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3
do punktu 4.

i przeszła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)atządX(u \est Przgęcie pt'otokołu z XXXVsesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXXV sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przystąpiła
do realizacji punktu 5.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potviądku \est Podjęcie zchn'aW zmienicyącej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy
./7nansowe? Pawla/z/ Prz/szAows#/ego /B.RZ.402// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3
do protokołu.

Ad 5

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta omówić projekt uchwały zmieniającą uchwałę
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego wraz autopoprawka,
dotyczącą zwiększenia o kwotę 400 tys. zł zadania pn. ,,Przebudowa i modemizacja Szpitala
Powiatowego w Pruszkowie". Powodem jest, że w kolejnym trzecim przetargu najtańsza
oferta przekroczyła kwotę kosztorysu inwestorskiego o ok. 380 tys. zł. Jest to niezbędne,
aby wszelkie prace remontowe obejmujące Etap l i Etap 2, mogły zostać zrealizowane
w możliwie najkrótszym czasie.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca K.omisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-402/17 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-402/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywme.
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca K.omisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego Administracji i Prawa odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały
BRZ-402/17 został przez członków komisji zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-402/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 6lnansowd Powiatu Pruszkowskiego
/BRZ-402/17/ wraz z autopoprawka. Autopoprawka stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Wyniki glosowania
ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: l

Wyniki imienne:
ZA (23)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Klarpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/292/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przystąpiła
do realizacji punktu 6.
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Ad. 6
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
poxzel(U.u \est Podjęcie uchwali w spraw'ie zmian do uchwał w spt'awie uchwalenia budżetu
Pow/a/u Pruszkowsk/ego /?a rok 20/ 7 /BRZ.403// 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Starosta Maksym Gołoś Starosta przedstawił zmiany do budżetu i uzasadnienie. Są to
zmiany porządkowe głównie w edukaclji.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.
OT)inie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszuvska Przuvodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-403/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-403/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.
Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-403/17 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła 0

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2017 /BRZ-403/17/.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: 2

Wyniki imienne:
ZA (22)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Krzysztof Rymuza, Monika
Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Aurelia
Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (2)
Ewa Borodzicz, Tomasz Osiński

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/293/2017 w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do
protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest /'odyęc/e z/c;zwró' w spraw,/e wyóo/"u poda?źorz/ uprawa/omega
do przeprowadzenia badania sprawozdania $nansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok
201 7 oraz przedłożenia sprawozdania z badania/BRZ-404/17/. Pt($elkt ucXtwlaX] siano'w\
załącznik nr 8 do protokołu.

7Ad

Starosta Maksym Gołoś powiedział, że jest to coroczna procedura wymagana przepisami
prawa.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komisji merytorycznej.
Ot)mia Komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-404/17 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania
finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2017 oraz przedłożenia sprawozdania z badania
/BRZ-404/17/.

Wyniki glosowania
ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: l

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, K.arolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/294/2017 w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia
badania sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2017 oraz
przedłożenia sprawozdania z badania została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zi:laku \est Podjęcie uchwał zltlienicdqcej uchu'ałę w spł'axĄ'ie podzictłu środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według
algorytmu u, 2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego }la realizację zadaft określonych
w ustawie o rehabilitacji zau'odowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnospraó'nych
/B.RZ.405// 7Z Pr(sekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad 8

Starosta Maksym Gołoś powiedział, że zmiana spowodowana jest korektą przyznanych
przez PFRON środków, po uwzględnieniu aktualnych danych przekazanych przez GI.JS.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.
OI)inie Komisji

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-405/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przavodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-405/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
przypadających według algorytmu w 2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizację
zadań określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej i społeczną oraz zatrudnianiu osób
niepełnosprawnych/13RZ-405/1 7/

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: 2

Wyniki imienne:
ZA (22)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smoleńska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (2)
Stanisław Dymura, Aurelia Zalewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/295/2017 w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych przypadających według a]gorytmu w 20]7 roku dla Powiatu
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Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej
i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych roku została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po z:ądlk:u \est Podjęcie uchwał w spraw'ie Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zak?aćżHw Opfek/ Zdrowo/neg w Pruszkowie/B.RZ-40ó//7/ Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 12 do protokołu.

9Ad

Starosta Maksym Gołoś powiedział, że zmiana statutu podyktowana zmianami w prawie
oraz potrzebami wynikającymi ze zmian organizacyjnych w SPZ ZOZ w Pruszkowie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła

dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię komisji merytorycznej .
C)linia Komisji
Radny Artur świercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-406/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę
w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pruszkowie /BRZ-406/17/.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: l

Wyniki imienne;
ZA (23)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (1)
Aurelia Zalewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/296/2017 w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 13
do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest podjęcie uchwały Poi#ęc/e uc/zu'aÓ' w spraw'/e pozóau,/en/a odc/nła drog/
powiatowej nr 3113 W uŁ. Targowej w Opaczy Małej, gtltina Michałowice jej dotychczasowej
&a/ebor// /B.RZ.4/3// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad IO

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś poprosił Mirosława Chmielewskiego Członka Zarządu o omówienie
projektu uchwały, który przedstawił uzasadnienie.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu omówić projekt uchwały i przedstawił
uzasadnienie. W wyniku budowy trasy S8, odcinek drogi powiatowej nr 3113W o długości
151 m, nie spełnia wymogów ustawowych drogi powiatową. Podobnie się ma z następną

uchwałą.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radny Stanisław Dymura zapytał jak wypowiadają się na ten temat gminy i czy są jakieś
dokumenty z tym związane oraz czy to niesie skutki finansowe.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że gminy wydały stosowne
opinie - pozytywne. Na tym etapie odbywa się to bez kosztowo.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 3113W
ul.Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasową kategorii
WKz-413/i7/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki zmienne:
zlat Ł .L 'p l

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/297/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie pozbawienia odcinka
drogi powiatowej nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej
dotychczasowej kategorii została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
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Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła
do punktu ll.

flU. JI

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
patzag3iku \eg. Podjęcie uchwał w spl'au'ie pozbcm'lenin odcinka drogi pou'iatowej nr 4118W

ul. Bohatera-u, Wolności w Piastowie jej dotychczasowej kategorii/BRZ-414/1 7/. V\o\ekt
uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 4118W
ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jd dotychczasową kategorii/BRZ-414/17/.

Wyniki gło$Qwania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nrXXXV/298/2017 w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 4118W --
ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej dotychczasowej kategorii została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt ll i przeszła
do punktu 12.

/x ue l zr

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządkujest Podyęc/e ucbwab w spraw'/e rozparrzenfa skargi/B.RZ-4/0r/ 7/ Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Tomasza
Przewodniczącego Komigi Rewizyjnej o omówienie projektu uchwały.

Osińskiego

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówić projekt uchwał wraz
z uzasadnieniem. Skarga ta jest od tel samą osoby, której skarga w czerwcu przez Radę
Powiatu została uznana za bezzasadne. Przewodnicząca Rady Powiatu Pruszkowskiego
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pismem z 29 czerwca 2017 r. (BRZ.1510.1.3.2017) przekazała skarżącej stanowisko Rady
Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi wraz z pouczeniem. Pismo skarżąca odebrała
osobiście 4 lipca 2017 r. Ponowna skarga nie wskazuje nowych okoliczności. Wobec
powyższego Komika Rewizyjna wnioskuje do Rady Powiatu Pruszkowskiego
o podtrzymanie stanowiska na podstawie art. 239 $ 1 ustawy z dnia 14 czerwca 2017 roku
- Kodeks Postępowania Administracyjnego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-410/17/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki imienne:
ZJ/l t 4+ 1

Mariusz Baranmvski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Smvicka, Mirosława Sli)fińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/299/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 19 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt
do punktu 13.

12 i przeszła

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zwać w spraw'/e rozpo/czen/a skarg/ /BRZ-4//// 7Z Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Tomasza
Przewodniczącego Komigi Rewizgną o omówienie projektu uchwały.

Osińskiego

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówić projekt uchwał wraz
z uzasadnieniem. Wobec zmiany na stanowisku Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury
w Pruszkowie, komika proponuje uznać skargę za bezprzedmiotowe. Jednocześnie Komika
zwraca się z wnioskiem do Starosty, aby nowo powołany Dyrektor dokonał dokładnej analizy
Regulaminu funduszu socjalnego w Młodzieżowym Domu Kultury.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
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Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że nowa pani dyrektor została zobowiązana,
żeby przyjrzeć się sytuacji w Młodzieżowym Domu Kultury i jeżeli znajdują się tam
nieprawidłowości to zostaną one Radzie przedstawione.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-411/17/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJIĘ SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK GŁOSU: O

Wyniki imię!!!!ę!
ZJft 1 .6'ł l

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria
Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski,
Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smolińska, Emilia Wróblewska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXVl1/300/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przystąpiła do
realizacji punktu 14.

Ad. 14

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
porządkujest Poć#ęc/e z/c/zHaO w spraw/e rozpo/rzenfa skarg/ /B.RZ.4/2/.7 7Z Projekt uchwały
stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Tomasza Osińskiego
Przewodniczącego Komiqi Rewizgnej o omówienie projektu uchwały.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówić projekt uchwał wraz
z uzasadnieniem. Treść skargi, zdaniem Komigi. jest zbyt ogólnikowa, aby odnieść się do
konkretnych zarzutów. Komika stwierdziła, że w związku z rozpatrywaniem absolutorium
przeprowadzona została kontrola budżetu Powiatu. Kontrola nie wykazała żadnych
nieprawidłowości. Jednocześnie realizacja budżetu jest na stałe monitorowana i znana Radzie
Powiatu. W ostatnim okresie właściwe komige nie wnosiły zastrzeżeń do realizacji budżetu
oraz prowadzonych przetargów. Ponadto stan zatrudnienia w Starostwie jest monitorowany
na bieżąco, radni otrzymują systematyczne informac:je o zmianach kadrowych. Nie
zauważono niepokojących zmian. Wobec powyższego Komika Rewizgna proponuje uznać
skargę za bezzasadne.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
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dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi/BRZ-412/17/.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, NIEOBECNI: 3, BRAK Gł,OSU: l

Wyniki imienne:
ZA (23)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Tomasz Osiński, Janusz Rajkowski, Krzysztof
Rymuza, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, l.Jrszula
Wojciechowska , Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (3)
Grzegorz Jastrzębski, Elżbieta Smoleńska, Emilia Wróblewska
BRAK GŁOSU (1)
Maria Cybulska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXV/301/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 23 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 14 i przystąpiła
do realizacji punktu 15.

Radna l\'lada Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porziądku Spraw'ozdanie z realizacji zadań inspekcji weterynaQjnej na terettie województwa
w /,oku 20/ó /B.RZ-408// 7Z Sprawozdanie stanowi załącznik nr 24 do protokolu.

Ad 15

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Magdalena Beyer jako Przewodnicząca powiedziała że na Komigi Bezpieczeństwa
Porządku Publicznego Administracji i Prawa Jakub Kubacki, Powiatowy Lekarz Weterynarii,
omówić szczegółowo sprawozdanie, z którym radni się zapoznali.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15
do punktu 16.

przeszła

Ad. 16
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)oxząd\uu \est Informacja Państwom,ego Powiatowego Inspektora Sanitat'nego w Pruszkou'ie
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu pruszkowskiego w 2016 toku /BRZ-409/1 7/.
Informacja stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
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Radna Magdalena Beyer jako Przewodnicząca powiedziała, że na Komiqi Bezpieczeństwa
Porządku Publicznego Administracji i Prawa w zastępstwie Powiatowego Inspektora
Sanitarnego Pani Beata Zonberg, omówiła szczegółowo sprawozdanie, z którym radni się
zapoznali.
Radna Maria Cybulska zapytała jak wygląda sprawa zakażenia kleszczami na terenie

naszego powiatu i jak się przed nimi chronić.
Pani Agata Wolska-Adamczyk, Powiatowy Inspektor Sanitarny powiedziała, że nie są
prowadzone statystyki ilości ukąszeń przez kleszcze, ale ilości zakażeń na boreliozę i KZM

(kleszczowe zapalenie opon), które wynoszą ok 3%. Zainteresowanych szczepieniem na
KZM jest też ok. 3 %, podobnie jak na szczepienia przeciw grypie. Kleszcze żerują cały rok.
Nie ma naturalnego wroga kleszczy. Kleszcz do 12 godzin nie musi dać odczynu zapalnego,
d[atego trzeba się właściwie ubierać i obejrzeć całe ciało po spacerach. ]Qeszcza na]eży
najlepiej wyrywać pęsetą.
Radny Stanisław Dymura zapytał jak się bronić przez zatruciami grzybami.
Pani Agata Wolska-Adamczyk, Powiatowy Inspektor Sanitarny powiedziała, że najlepid
zbierać tylko te grzyby które znamy, najlepid rurkowe. Grzyby śmiertelnie tmjące to te
z blaszkami.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta zwrócił uwagę na zawartą w sprawozdaniu część
dotyczącą szczepień i podkreślił jak groźnie jest poddawanie w wątpliwość szczepienia

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.
dzieci

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 16 i przeszła
do punktu 17.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfom)owada, że kolejnym punktem
potv=atdku Infonuacja Nr 30/2017 o pt'acy Zarzcldu Powiatu Pruszkou'skiego w okresie od
/8 s/erpnia 20/ 7 /okz/ do /4 wrze.śn/a 20./ 7 roku/ /B.RZ.4077/ 7/. Informacja stanowi załącznik
nr 26 do protokołu.

17Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 17 i przeszła
do punktu 18.

Ad. 18
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolqnym punktem
potviądku są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Radny Tomasz Osiński Przewodniczący Rady powiedział, że pozostała do rozpatrzenia
jeszcze jedna skarga która została przekazana do Komigi Rewizgnej. Ze względu, że jest
dość skompilowana i wymaga głębszej analizy, kontaktu z urzędem wojewody, zostanie
rozpatrzona do 31 paździemika.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że na Konferencji Technicznej
pt. "Nowoczesne technologie w prowadzeniu PODGiK", Powiat Pruszkowski otrzymał
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nagrodę ll-go stopnia za wdrożenie innowacyjnych elementów technologii
iGeoMap/ePODGiK. Nagroda ta jest wynikiem wieloletniej pracy Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami. W szczególności zasłużyli się: Pani Monika Olczyk-
'lWardowska Geodeta Powiatowy, a zarazem Naczelnik Geodezji i Gospodarki
Nieruchomościami, Sławomir Leczkowski -- koordynator ds. prowadzenia baz danych
iAgnieszka Olewniczak -- Przewodnicząca narady koordynacyjnej. Przy tej okazji
podziękował Pani Naczelnik i jej współpracownikom za zaangażowanie i wkład w ten sukces
i poprosił o przedstawienie prezentacji dotyczącej organizacji i pracy wydziału. Prezentacja
stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 18 i przystąpiła
do realizacji punktu 19.

A rl lq

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzaldku są KomtinikaQ Przewodtticzclcego Rady Powiatu.
- przypomniała, że następna sesja zaplanowana jest na 24 października br. o godz. 17:00.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 18 i przeszła
do punktu 19.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Radna Maria Makowska Przelvodnicząca
Rady o godzinie 19:10 zamknęła obrady XXXVll sesji Rady Powiatu Pmszkowskiego.

Ad 20

Prz4wbdnicząca
'uszkowskiegoRady Powi+tl

Marca Makowska

Protokół sporządziła:
Małgorzata Janowska
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